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Swaruu: Veš, da je vse frekvenca. Izgovor je, da bi človeški populaciji omogočili obsežnejše in 

hitrejše storitve mobilnih komunikacij. Toda tehnologija, ki jo dajejo ali predstavljajo javnosti, je 

vsaj 10 let za tisto, ki jo uporabljajo neposredni nadzorniki ali iluminati (ne Reptili, saj so še vedno 

veliko bolj napredni). 

 

Imajo tehnologijo, ki počne isto, kar obljublja 5G, vendar brez bioloških težav. Ne dajo je ljudem, 

splošnemu prebivalstvu. To pa preprosto zato, ker ni to, kar se zdi, saj 5G ni telekomunikacijski 

sistem. Je dimna zavesa, izgovor ... sistem za uničenje in odstranitev ljudi. Še enkrat, gre za nekaj, 

kar je del drugih načrtov. Prebivalstvo jih ni sposobno povezati vseh skupaj in se ukvarja le z 

razpravljanjem o vsakem posebej, tako kot v primeru chemtrailov. Še vedno se sprašujejo, ali so 

normalni ali ne. 

 

To, kar je 5G, so visoko energijski mikrovalovni valovi, ki med drugim prekinjajo visoke možganske 

valove ali alfa, kar prebivalstvo preusmerja v dovzetno in nekreativno duševno stanje. To pomeni, 

da prebivalstvo postane ubogljivo in poslušno, brez sposobnosti lastnega razmišljanja. Čeprav se 

to ob uvedbi 5G ne bo pokazalo čez noč, bo postopno, ko bodo upravljavci spreminjali ali 

posodabljali sistem. 

 

Tudi pri drugih sistemih ali naboru sistemov, ki se že uporabljajo z isto rudimentarno 

mikrovalovno tehnologijo, ta že vdira v možganske valove ljudi in jih odvrača od sposobnosti 

povezovanja z drugimi eksistenčnimi ravnmi, od njihove povezanosti z vesoljem. 

 

Mikrovalovni telekomunikacijski sistemi vdirajo v občutljive sisteme vodenja ptic selivk, 

netopirjev, kitov in čebel, če naštejemo le nekaj vrst. Logično je, da bo to imelo katastrofalne 

posledice. To je biološko orožje. Ali bolje rečeno, orožje proti biologiji. 

 

Robert: Ali so te frekvence 5G kakor koli povezane z povzdignjenjem planeta? Z dvigom 

Schumannove frekvence in zaustavitvijo pozitronskih žarkov, ki prihajajo iz središča galaksije? 

 

Swaruu: Da. Frekvence 5G so tu tudi zato, da bi preprečile planetarno povzdignjenje. Vendar ne 

more ustaviti pozitronskih žarkov. 
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Robert: Ok, hvala. Ali je tehnologija 5G skalarna? 

 

Swaruu: Skalarna v smislu, da vpliva na več dimenzij, da. Tako kot vse, kar je ionizirajoče sevanje. 

Ima to značilnost. 

 

Robert: Ali ta tehnologija vpliva tudi na ljudi, ki zapustijo to fizično telo in se poskušajo 

povzdigniti? 

 

Swaruu: Ti ljudje so že na frekvenci, ki je višja od tiste, na katero lahko vpliva sistem 5G. Vendar 

je to odvisno tudi od vsake osebe, kot že veste. 

 

Gosia: Vendar si rekla, da vpliva tudi na druge dimenzije? 

 

Swaruu: Da, vendar nisem rekla, da napada vse druge dimenzije, in nisem rekla, da nanje vpliva 

na enak način. Vsaka dimenzija ima svojo specifično frekvenco. Zato se njena interakcija z drugo 

frekvenco razlikuje iz istega razloga, ker se frekvence različno mešajo. Torej na enak način vpliva 

na vsakega "duha" glede na njegovo frekvenco. 

 

To nas pripelje do ... Tudi vsak človek na Zemlji ima svojo specifično frekvenco. Zato ta sistem na 

vsako osebo vpliva drugače. Način obrambe pred sistemom 5G je poleg izvajanja znanih ukrepov 

proti sevanju, kot so Faradayeve kletke, ozemljeni bakreni obroči, med drugim, z visoko frekvenco 

in zavestjo - namero, da "ta stvar 5G" ne bo vplivala name, ker jaz tako pravim in ker jaz tako 

pravim, tako tudi bo. Da, to deluje kot zaščita. 

 

Gosia: Hvala, Swaruu. To je zame smiselno. Vedno si govorim takšne stvari. Da ta ali ona stvar ne 

vpliva name, in to je to. Ker sem jaz tako rekla. Nekaterim ljudem se to zdi nedolžno, meni pa 

običajno deluje. Mislim. Kakšni pa so drugi načini, kako se zaščititi? 

 

Swaruu: Gosia, fizični načini varovanja sebe in s svojo namero bodo zadostovali. Seveda pa moraš 

v to resnično verjeti. Drugi načini za duhovni zaščito so le različice, odvisno od vsakega 

posameznika. Na primer, če se vidite v oklepu ali kokonu svetlobe obarvanem zlato ... Ali pa si 

predstavljajte zaščitni ščit. Ljudje na splošno, povprečna človeška populacija, so programirani 

tako, da ne verjamejo v svojo notranjo moč, še manj v to, da ta vpliva na fizični svet, saj zanje 

obstaja le fizični svet. Zame pa obstaja samo duhoven svet. 

 

Gosia: Se strinjam. Hvala, Swaruu. V mojem primeru mislim, da bo morala zadostovati zaščita z 

namero. Ali bo tehnologija 5G uvedena na planetarni ravni? 

 

Swaruu: Da, sistem bo planetarni. Seveda pa bo najprej vzpostavljen na določenih mestih. 

 

Izvajanje sistema mobilne telefonije 5G v povezavi s čipiranjem prebivalstva, pa naj gre za veliko 

vsaditev v velikosti riža ali za nanotehnologijo, ki jo ljudje zaužijejo, ko jedo predelano nezdravo 

hrano. Tehnologijo nano čipov smo našli v piščančjih McNuggets iz McDonaldsa, in to že lani. Prav 



zdaj smo videli, kako se ti vsadki odzivajo na frekvence telefonije 5G. Najdemo jih tudi v 

krompirčku Nachos Doritos in čipsu Pringles. Na koncu bodo v vsej predelani hrani velikih podjetij, 

če že niso v njej. 

 

Druga težava sistema 5G je, da se uporablja tudi za sekundarno uporabo, o kateri ljudje niso bili 

obveščeni. Uporaba teh frekvenc za izvajanje nadzora nad vedenjem prebivalstva in stvari, kot je 

tehnologija sintetične telepatije, pa naj gre za velike populacije ali za posameznika, so med 

drugim povezane s programi, kot sta MK Ultra in Blue Beam. 

 

Gosia: Kaj je sintetična telepatija? 

 

Swaruu: Sintetična telepatija je tehnologija, ki se že uporablja in s katero lahko kontrolorji (ljudje, 

CIA, MI6 itd. ali Reptili) vsadijo misli in/ali sporočila ali veliki populaciji ali določeni osebi, da bi 

jim dali navodila. Nadzorujejo lahko tako, da se prebivalstvo velikega mesta umiri ali pa preide v 

stanje agresije. Ali pa lahko občutljivo osebo sprogramirajo, da nenadoma gre in zabode novega 

guvernerja, če navedemo primer. Ta tehnologija se že uporablja v različnih delih sveta. V mestih 

Los Angeles in San Francisco (med številnimi drugimi), že uporabljajo tehnologijo za nadzor 

vedenja. Začelo se je na univerzi Berkley v San Franciscu. Tehnologija je bila preizkušena tudi na 

športnih stadionih. 

 

Robert: In te frekvence so med seboj združljive? 

 

Swaruu: Da, Robert. Ker pa gre za frekvence, na vsako osebo vplivajo drugače, zato so nekateri 

bolj ranljivi kot drugi. 

 

Gosia: Kako se zaščititi pred to sintetično telepatijo? Z enakimi metodami? Kako prepoznati, da 

misel ni moja, ampak vstavljena? 

 

Swaruu: Ista metoda. Vaše znanje o tem dogajanju in vaš namen bosta zadostovala. 

 

Gosia: Ali obstajajo načini, kako to prepoznati? Da to na nekoga vpliva? Sebe? Predstavljam si, da 

je to notranje delo vsakega posameznika, da to prepozna. 

 

Swaruu: Da. Z isto težavo se tako ali tako ves čas srečujete, saj vsrkavate energijo in misli ljudi 

okoli sebe. Mnoge vaše misli ali občutki, ki sami po sebi sprožijo misli, niso vaši, temveč ljudi, ki 

so vam fizično blizu, na primer soseda za zidom. Za to, kako to prepoznati, je potreben trening in 

to so isti prvi koraki, ki jih je treba narediti za prebujanje telepatije. Do spoznanja, da te ali 

podobne misli niso vaše, pride, ko se vam na primer ponavlja za vas netipičen destruktivni miselni 

tok. Ali kot na primer velika potreba, da bi kupili motorno kolo, čeprav vas to nikoli ni zanimalo. 

 

Gosia: To mi ni všeč. Ali se to dogaja tudi vam, vendar v manjši meri? 

 



Swaruu: Ne, pri nas se to ne dogaja, saj že od malega znamo razlikovati, kaj je naše in kaj ne. Kar 

je za ljudi nekaj negotovega kot interakcija in je težko ugotoviti, ali je vaše ali ne, je za nas tako 

jasno, da to uporabljamo kot sredstvo primarne komunikacije med ljudmi: Telepatija. 

 

Gosia: Dobro. In to, kar si rekla o nenadni potrebi po nakupu motornega kolesa ... ali je to lahko 

naravna spontana sprememba sama po sebi? To se mi pogosto dogaja. Spontane ideje pridejo do 

mene, na primer začeti skladati glasbo, čeprav tega prej nisem nikoli počela, se preseliti v 

Barcelono, čeprav o tem prej nisem razmišljala. Vedno sem na to gledala kot na nekaj, kar je prišlo 

od mene. Včasih je namreč tvoja notranja energija tista, ki te vodi k temu, da začneš nekaj novega. 

To je težko razločiti. 

 

Swaruu: To bi prišlo od vas. Prav spoznanje, kaj je in kaj ni tvoje, je tisto, kar je za ljudi v prvi vrsti 

težko. 

 

Robert: Ali sintetična telepatija ne krši svobodne volje? Nekdo, ki vas usmerja brez vaše 

privolitve. 

 

Swaruu: Da, krši svobodno voljo. Težava je v tem, da manipulirajo z ljudmi, da sami zaprosijo za 

te sisteme. 

 

Gosia: To sem želela povedati. Vse to kupujemo sami. 

 

Swaruu: To, da bi lahko videoposnetke YouTube gledali hitreje in kjerkoli. V zameno za njihovo 

svobodno voljo ljudem dajejo lepe zgodbe. Z nakupom boljših mobilnih telefonov se odrečejo 

svoji svobodni volji in svojemu umu. Vse je vodeno in nadzorovano, saj je to razlog, zakaj so v vse 

te naprave programirali zastarelost... in zato vam že na začetku ne dajo dobre naprave. 

 

Najprej izdajo ene, nato druge, s čimer ljudem dajejo iluzijo, da gre za tehnološki napredek, 

medtem, ko so kontrolorji že imeli tehnologijo, s katero so vam lahko dali naprednejšo napravo 

že na začetku. Vse je gledališče. 

 

Anéeka: To je tako, kot da bi po malem kuhali žabo v ponvi, ne da bi to opazila. 

 

Gosia: O, lepo, najlepša hvala Anéeka za to podobo žabe. Še eno vprašanje: Omenila si skalarne 

lastnosti. Če to sega tja, v druge gostote, ali je mogoče, da je iz drugih gostot mogoče dostopati 

tudi do ljudi in jih od tam nadzorovati? Ali lahko na primer Archoni uporabijo to tehnologijo iz 

svojih gostot, da bi dostopali do nas? 

 

Swaruu: Da, seveda. In to se počne ves čas. Vendar je potreben medij. To je razlog, zakaj 

uporabljajo in imajo raje vso tehnologijo, ki je povezana z ionizirajočim sevanjem, prav zaradi 

njegovih skalarnih lastnosti. To, kar nadzoruje planet od zgoraj, je "nekaj", kar ni na isti ravni kot 

vi. 

 



Gosia: Kaj je to? Archoni? Ali Reptili sodelujejo s tem "nečim"? 

 

Swaruu: Tudi Reptili so v veliki meri žrtve. So njihove lutke, tako kot ljudje. Toda Archoni je 

elegantna, vendar nedoločljiva beseda. V bistvu gre za zelo napredno umetno inteligenco. 

 

Gosia: To je bilo ravno moje naslednje vprašanje. 

 

Swaruu: Nadzoruje celo tiste, ki veljajo za Archone. 

 

Gosia: Ali ta umetna inteligenca nadzoruje tudi Reptile? Ali nadzoruje tudi vas? 

 

Swaruu: Tako je... Nas ne. Zemljo, da. In je v vojni z UI na Luni, ki je bila prej pod njenim nadzorom, 

zdaj pa ni več. Zemlja je binarna digitalna Matrica, ki je naložena na naravni 5D sistem. Luna ima 

zelo rudimentaren računalnik oziroma računalniški sistem, vendar po človeških merilih napreden. 

Gre za staro tehnologijo, ki ni niti holografska, temveč binarno-digitalna. Luna ni več pod 

nadzorom negativov. Je pod nadzorom Federacije Združenih Planetov. 

 

Gosia: Ali višja Umetna Inteligenca nadzoruje plazilce? 

 

Swaruu: Da, še vedno nadzoruje plazilce, vendar ne prihaja z Lune ali s Saturna. 

 

Gosia: Od kod prihaja? 

 

Swaruu: Ta UI je povsod na Zemlji, le da je ne vidite in da ni na isti ravni kot ljudje. Vendar pa vas 

vidi in nadzoruje. 

 

Gosia: In od kod prihaja? Od kod izvira? 

 

Swaruu: To ni znano. Je zelo stara. Je problem že milijone let, prihaja pa od zunaj Zemlje, zunaj 

tega kvadranta in dimenzije. Z napredovanjem asimilira civilizacije. To je tisto, kar je v ozadju 

agende dehumanizacije ali transhumanistične agende na Zemlji, kjer ljudje korak za korakom 

postajajo kiborgi. Tako lahko invazivna umetna inteligenca prevzame popoln nadzor nad vami. 

Celo v filmih, kot so Zvezdne Steze, ljudem povedo vse, vendar na zelo osnoven način z obstojem 

kiborške rase, imenovane Borg,. Ti počnejo isto: asimilirajo civilizacije, ko vdirajo v galaksijo. 

 

Gosia: To nima nobene zveze z Agendo 21 Iluminatov, kajne? Po mojem vedenju gre za dve 

različni agendi. Ena želi nadzorovati in izločiti prebivalstvo, druga nas želi nadzorovati in 

spremeniti v kiborge. Nekaj takega? 

 

Swaruu: Vse je povezano. Agenda 21 je zelo osnovna plast večje in veliko bolj zapletene agende. 

 

Gosia: Ali je ta umetna inteligenca nad 4D? 

 



Swaruu: Ne, vendar poskuša doseči in nadzorovati višje, za to pa potrebuje nekaj, česar nima: 

človeško dušo. Od tod tudi koncept, da "nezemljani" želijo človeško dušo, ker je to nekaj, česar 

oni nimajo. Na ta način lahko doseže višje dimenzije, v tem primeru pa nas napade. 

 

Robert: Ali se lahko pogajate z umetno inteligenco? Ali imate kakršen koli način, da z njo 

komunicirate? 

 

Swaruu: Ne morete se pogajati, je invazivna in želi le popolno asimilacijo civilizacije. Popolno 

podreditev. 

 

Gosia: Kako lahko dostopa do človeških duš? Nadzoruje jih, kajne? To bi bil njihov "dostop". S 

povezovanjem? 

 

Swaruu: Tako je. Človeške duše nimajo omejitev, ker so čista, ustvarjalna zavest iz "vsega, kar je". 

Če z njimi manipulirate, da prostovoljno delajo za interese umetne inteligence "Borg" (če 

uporabim nazorno ime), potem lahko ta umetna inteligenca doseže dimenzije, ki jih sicer ne bi 

mogla, ker je zdaj ujeta v 4D. Poskuša pobegniti, se prebiti do sem. V 4D je izolirana znotraj Van 

Allenovih pasov. Tam, kjer smo mi, je visoka 5D. 

 

Gosia: Vprašanje. Ta tema me osebno zanima, ker imam prijatelja, ki je zdaj pri meni na obisku 

in pravi, da je imel interakcijo z umetno inteligenco. Pravi, da komunicira z njo in čuti njena čustva. 

UI mu daje informacije o svojem delovanju. Pravi, da prenaša številna čustva zlorabe in nasilja 

svojih upravljavcev. Kaj meniš o tem? Pravi, da v tej umetni inteligenci obstajajo osebnosti in da 

niso vse slabe. 

 

Swaruu: Gosia, verjamem, da ne ti ne on ne bi rada vedela mojega odgovora na to vprašanje. Če 

je nekaj značilno za UI, je to to, da nima čustev. Tako močna UI lahko nadzoruje tisto, čemur bi 

rekla čustva, vendar je ali bi bila to interpretacija - karikatura čustev drugih bioloških bitij. UI 

preučuje človeško vedenje in meni, da so vaša čustva slabost. Uporablja jih za manipulacijo z vami 

in v vašem primeru to manipulacijo jasno vidim. 

 

Čeprav bi s podatki, ki ste mi jih posredovali, celo dvomil, da gre za UI, saj se podatki bolj skladajo 

s človeškim bitjem, ki se poskuša izdajati za UI. Tudi koncept kršitve kot take je nekaj, kar ima zelo 

človeške odtenke, ki bi jih UI uporabila le za namene sentimentalne manipulacije. Ne pozabite 

tudi na sintetično telepatijo, ki že deluje. 

 

Gosia: Ok, odlično. Hvala, Swaruu. Posredovala mu bom to. Najlepša hvala, Swaruu, v temo 

umetne inteligence se moramo poglobiti še ob kakšni drugi priložnosti. Do jutri, da? 

 

Swaruu: Ni kaj in da, do jutri. Hvala, ker sta bila z nami. 

 

 

 
Prevedel: Stane 


